
 
 16.11.2022הצעה לסדר ע"י חבר המועצה אילן כהן לישיבת מועצת העיר ביום 

 
 

 בנושא : קידום מהפכת המחזור ברעננה
 
 

במהלך השנה האחרונה רעננה עשתה צעד משמעותי בכל הקשור לקידום מהפכת  
הפחים הכתומים הוכנסו לשימוש ונעשו פעולות רבות לעידוד השימושים  .המחזור

 .בהם
 

כרשות מקומית מחויבים לפעול כדי להגביר את המודעות הסביבתית ולהעצים  אנו 
 .את היקף המחזור והחשיבה המקיימת 

 
החלטה שעניינה המשך מאמצים אלו גם בשנה   קבלאני קורא למועצת העיר ל

הקרובה לרבות מתן דגש חינוכי ובחינה של שיתופי פעולה עם קבוצות שונות של  
  .ספר בעיר, וחניכי תנועות הנוער ברעננה תלמידות ותלמידים בבתי ה

 
בנוסף, אני קורא לקיום דיון בוועדת איכות הסביבה למתן סטאטוס על הפרויקט 

 .וקביעת פעולות להמשך הדרך

 

 
 בהתאם לאמור מובאת הצעת החלטה כדלקמן: 

 

,  ולקדם גם בשנת תשפ"ג את מהפכת המחזורלהמשיך  מאשרתמועצת העיר  .1
קיום פעילויות חינוכיות בקרב בני הדור הצעיר ופעולות הסברה מול  לרבות

לאיכות העירונית תושבות ותושבי העיר בהתאם להנחיות והחלטות הוועדה 
   הסביבה.


